



AIG Insurance Hong Kong Limited
List of Authorized Key Point Garage
(For Windscreen claim only)

Windscreen repairing service at AIG authorized Key Point Garage
在 AIG 授權的合作車房 維修汽車擋風玻璃

If your windscreen is unfortunately damaged, you can now send your vehicle to AIG authorized Key Point Garage and enjoy the one-stop cashless repair¹ and claim services. You may even call for a door-to-door windscreen repairing service to suit your personal schedule. Besides, you will also be entitled to 1-year free warranty² for the Windscreen repaired work provided by our AIG authorized Key Point Garage.³

如果您車輛的擋風玻璃不幸損壞，您現即可以將您的車輛送到 AIG 授權的合作車房並享受一站式免找數維修¹和索償服務。您甚至可以要求上門維修服務以配合您的個人日程安排。此外，於 AIG 授權的合作車房維修³後，您還享有由他們提供的擋風玻璃 1 年免費保修²。

Xinyi Automobile Glass Co. Ltd. 信義汽車玻璃有限公司		Monday to Sunday: 9:00a.m. to 6:30p.m 星期一至星期日：上午 9 時至下午 6 時 30 分
Chai Wan 柴灣	G/F, Reality Tower, 4 Sun on Street, Chai Wan, H.K. 港島柴灣新安街 4 號冠榮中心地下	Hotline: (852) 2443 9088 / (852) 2711 3998 Fax: (852) 2499 0986
Tokwawan 土瓜灣	G/F, 20 Mok Cheong Street, Tokwawan, Kowloon 九龍土瓜灣木廠街 18-20 號地舖	
Tsuen Wan 荃灣	G/F, 176 Sha Tsui Road, Tsuen Wan, N.T. 新界荃灣沙咀道 176 號地舖	
Yuen Long 元朗	DD109 LOT 466(4) Kam Tin Main Road, Yuen Long, N.T. 新界元朗錦田大馬路第 109 約 466 (4) 地段	
Door-to-door Service 上門維修服務		Hotline: (852) 2443-9488 Whatsapp: (852) 6227-0868

This note is for your guidance only and does not vary the terms of the Policy or form part thereof.

本說明僅供參考，並不會改變任何保單條款和細則或構成其部份。

¹ Subject to the coverage, policy terms and conditions of the effective motor insurance policy.
以有效的汽車保單的承保範圍、保單條款和條件為準。

² 1 year free warranty in respect of water leakage, seepage, defects and/or defective workmanship begins from the date of completion of service as stated on the Motor Satisfaction Note.
由滿意紙上註明的服務完成日期開始計算 1 年之期間，關於漏水、滲水、維修和/或工藝缺陷的免費保修。

³ The Key Point Garage is not an agent, partner or contractor of AIG and AIG does not guarantee the quality of its services, workmanship or product. This Key Point Garage arrangement is made purely for your convenience.
AIG 授權的合作車房不是 AIG 的代理、合作夥伴或承包商，AIG 不保證其服務或工藝或產品的質量。AIG 授權的合作車房的設置安排純粹是為了您的方便。